



### Pontos S Extreme

When traditional watchmaking meets high technology, time enters a new dimension. The Pontos S impresses at first sight. Masculine and self-confident, it comes in a choice of three sporty colours that befit a mechanical chronograph, while its technical features have projected it into an avant-garde world! The case is made in Maurice Lacroix's patented POWERLITE®, a high-tech alloy of aluminium, magnesium, titanium, zirconium and ceramic that is three times as light and twice as strong as steel! ----- Mechanical automatic movement. Hours, minutes, seconds, chronograph, date. Case in blue, khaki or black POWERLITE®. Textured leather strap with rubber inserts. Retail prices: CHF 4,900 USD 5,520 € 4,350

Movement	Mechanical automatic, ML112 calibre on a Valjoux 7750 base, rhodium-plated decoration, 28,800 vib/h, 25 jewels, 46-hour power-reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, chronograph, date
Case	Blue, khaki or black POWERLITE® alloy, sandblasted finish, 43 mm Inner rotating bezel Domed anti-reflective sapphire crystal Titanium back Water-resistant to 200 metres
Dial	Black sun-brushed Luminescent hands and hour-markers Hour, minute and small seconds counters at 6, 12 and 9 o'clock respectively Date at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Textured leather with rubber inserts and contrasting top-stitching



### Pontos S Extreme

Lorsque l'horlogerie traditionnelle rencontre la haute technologie, le temps prend une nouvelle dimension. La Pontos S Extreme en impose dès le premier regard. Masculin, assumé, son look se décline en trois coloris dans un esprit sportif, que vient rythmer un chronographe mécanique. Sa technicité la propulse dans un univers avant-gardiste, porté par un alliage high-tech breveté par la marque Maurice Lacroix : le POWERLITE® (trois fois plus léger et deux fois plus résistant que l'acier). Ou comment fusionner aluminium, magnésium, titane, zirconium et céramique. ----- Mouvement mécanique à remontage automatique. Heure, minute, seconde, chronographe, date. Boîtier en POWERLITE® bleu, kaki ou noir. Bracelet en cuir structuré avec inserts en caoutchouc Prix publics : CHF 4'900.- USD 5'520.- € 4'350.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre ML112 sur base Valjoux 7750, décor rhodié, 28'800 alternances/heure, 25 rubis, réserve de marche de 46 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, chronographe, date
Boîtier	Alliage POWERLITE® bleu, kaki ou noir, finition sablée, 43 mm Lunette tournante intérieure Glacé saphir bombée antireflet Fond en titane Étanche à 200 mètres
Cadran	Noir satiné soleil Aiguilles et index luminescents Compteurs des heures, minutes et petite seconde à respectivement 6h, 12h et 9h Date à 6h
Bracelet	Cuir texturé avec inserts en caoutchouc et surpiqûres contrastantes